

مكتب الأمين العام

شومان دو بوميه 5
صندوق البريد 330
1218 لو جراند-ساكونيكس
جنيف- سويسرا

الهاتف: +41 22 919 41 50
الفاكس: +41 22 919 41 60
البريد الإلكتروني: postbox@ipu.org
www.ipu.org



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

إلى: رؤساء المجموعات الجيوسياسية في الاتحاد البرلماني الدولي

جنيف، 10 أيار/مايو 2023

معالي السيدة الرئيسة،

معالي السيد الرئيس،

يسرني أن أدعو أعضاء برلمانكم الشباب للانضمام إلى جلسة إحاطة افتراضية حول الشباب في مفاوضات المناخ. ويتم تنظيم جلسة الإحاطة هذه في إطار سلسلة التمكين للاتحاد البرلماني الدولي، وهي سلسلة من أنشطة بناء قدرات البرلمانيين الشباب.

وسأكون ممتناً إذا تمكنتم من ترشيح برلماني شاب وبرلمانية شابة (لا يزيد عمرهما عن الـ45 عاماً) لحضور جلسة الإحاطة التي ستعقد من الساعة 13:00 إلى 15:00 بتوقيت وسط أوروبا في 31 أيار/مايو 2023 على منصة زووم Zoom الافتراضية. وستتاح الترجمة الفورية بالإنجليزية والفرنسية والعربية والإسبانية.

وتجدون مرفق طيه مذكرة توضيحية، ويمكن للمشاركين التسجيل على الرابط الإلكتروني التالي:

<https://us06web.zoom.us/meeting/register/tZUqdOihqTwuHNHfDtsfWnBPNAMUNCUfd3Sa>

(مرفق رقم 1)

واستعداداً لجلسة الإحاطة، يتم تشجيع البرلمانيين بشكل كبير على الانضمام إلى جلسة إحاطة افتراضية أخرى سابقة وتبادل المعرفة للبرلمانات حول تعزيز العمل البرلماني في الدورة الـ28 لمؤتمر الأطراف، من الساعة 13:00 إلى 14:30 بتوقيت وسط أوروبا في 25 أيار/مايو 2023. ستسمح هذه الفعالية للمشاركين بتعزيز فهمهم للتطورات الرئيسية الأخيرة المتعلقة بالمناخ، والمرتبطة بأحدث تقرير للفريق الحكومي الدولي المعني بتغير المناخ، والاستماع إلى لمحة عامة عن الاستعدادات للدورة الـ28 لمؤتمر الأطراف. ويمكن الاطلاع على مزيد من



المعلومات على الرابط الإلكتروني التالي: <https://www.ipu.org/event/strengthening-parliamentary-action-cop28>

وإنني أتطلع إلى ردكم والترحيب بالبرلمانيين الشباب من برلمانكم في جلسات الإحاطة الافتراضية.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

(التوقيع)

مارتن تشونغونغ

الأمين العام





Inter-Parliamentary Union

For democracy. For everyone.

سلسلة التمكين للبرلمانيين الشباب
جلسة الإحاطة السادسة بشأن الشباب في مفاوضات المناخ

31 أيار/مايو 2023

من الساعة 13:00 إلى 15:00 بتوقيت وسط أوروبا

اجتماع افتراضي

مرفق رقم 1

التسجيل في الاجتماع



سلسلة التمكين للبرلمانيين الشباب

سلسلة التمكين - جلسة الإحاطة السادسة

التاريخ والوقت 31 أيار/مايو 2023، الساعة 13:00، بتوقيت الساحل الشرقي/غرينيتش-2

التسجيل في الاجتماع

الاسم*	الشهرة*
<input type="text"/>	<input type="text"/>
* هذه الخانة مطلوبة.	
البريد الإلكتروني*	
<input type="text"/>	
وفد برلمان-منظمة*	
<input type="text"/>	
المجلس*	
<input type="text"/>	
العمر*	
<input type="text"/>	
الجنس*	
<input type="text"/>	
المنصب*	
<input type="text"/>	

ستتم مشاركة المعلومات التي تقدموها عند التسجيل مع صاحب الحساب، والمضيف، ويمكن استخدامها ومشاركتها وفقاً لشروط وسياسة الخصوصية.

تسجيل



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

Office of the Secretary General

T +41 22 919 41 50

Chemin du Pommier 5

F +41 22 919 41 60

Case postale 330

E postbox@ipu.org

1218 Le Grand-Saconnex

www.ipu.org

Geneva – Switzerland

To: Presidents of IPU Groups

Geneva, 10 May 2023

Dear Madam President,
Dear Mr. President,

I am pleased to invite young members of your Parliament to join an online briefing on Youth in Climate Negotiations. This briefing is being organized within the framework of the IPU's Empowerment Series, a series of capacity-building activities for young parliamentarians.

I would be grateful if you could nominate one young male and one young female parliamentarian (age up to 45 years) to attend the briefing that will take place from 13:00 to 15:00 CEST on 31 May 2023 on the Zoom virtual meeting platform. Interpretation in English, French, Arabic and Spanish will be available.

A concept note is enclosed, and participants can register at the following link:

<https://us06web.zoom.us/meeting/register/tZUqdOihqTwuHNHfDtsfWnBPNaMUNCUfd3Sa>

In preparation for the briefing, parliamentarians are greatly encouraged to join another preceding virtual briefing and knowledge exchange for parliaments on Strengthening Parliamentary Action at COP28, from 13:00 to 14:30 CEST on 25 May 2023. This event will allow participants to enhance their understanding of recent key climate-related developments, linked to the latest IPCC report, and hear an overview of preparations for COP28. More information is available at the following link:

<https://www.ipu.org/event/strengthening-parliamentary-action-cop28>

I look forward to hearing from you and to welcoming young parliamentarians from your Parliament to these online briefings.

Yours sincerely,

Martin Chungong
Secretary General



Empowerment Series for young parliamentarians

Empowerment Series - 6th Briefing

Date & Time May 31, 2023 13:00 in Etc/GMT-2



Meeting Registration

First Name*

This field is required.

Last Name*

Email Address*

Delegation Parliament-Organisation / Délégation Parlement ou Organisation*

Chamber / Chambre*

Age / Âge*

Gender / Sexe*

Position / Fonction*

Information you provide when registering will be shared with the [account owner](#) and host and can be used and shared by them in accordance with their [Terms and Privacy Policy](#).

Register